
Saksprotokoll i Ungdommens fylkesutval - 06.05.2019  
 
Saka blei diskutert på eit generelt grunnlag utan at det blei satt fram forslag: 
 
Ungdommens fylkesutval meiner dette var bra med Dialogdagen:  
 

 Bra at det var ein dialog som skapte ein lavterskel for å snakke med både administrasjon og 
politikarar.  

 Veldig greit med tips til korleis ein kan komme i kontakt med administrasjon.  
 Veldig mye god informasjon av politikarar. Blei invitert til å presentere seg av politikarar til 

utvalsmøter.  
 På eigen organisasjon var det veldig kjekt med ein ung politikar med mykje profileringserfaring.  
 Var bra at det var delt inn i ulike utval. Det hadde blitt for generelt viss det hadde vore eit felles 

opplegg.  
 
Ungdommens fylkesutval meiner dette kunne vore betre med Dialogdagen: 
 

 Eigen organisasjon: skulle ønskje at det var meir av sosiale mediar-opplæring.  
 


